
Fra: Terje Bruvik <tebru@online.no> 
Sendt: tirsdag 22. november 2016 12.00 
Til: Arne Helgesen 
Kopi: finnhollevik@gmail.com 
Emne: Fwd: Re: 16/30908 Svar på spørsmål om forureining ved Goman 

Rognaldsen bakeri 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagget 
 
Hei. Savner svar,tilbakemelding på denne. På forhånd takk. 

  

Mvh 

Terje Bruvik 

  

  

-------- Opprinnelig melding -------- 

Emne: Re: 16/30908 Svar på spørsmål om forureining ved Goman Rognaldsen bakeri 

Dato: 11.11.2016 11:04 

Fra: Terje Bruvik <tebru@online.no> 

Til: Arne Helgesen <HELA@lindas.kommune.no> 

Kopi til: siril.sylta@lindas.kommune.no  

  

Hei, og takk for svar. 

  

Som kommentar til rapporten om utslipp i Ådnevik har jeg vanskelig for å se at det er fra 

den lille bekken nord for rørene at utslippet kommer. Den bekken har alltid vært der og 

ser i mine øyne ganske ren ut i likhet med de andre små-bekkene som renner ut i 

nærheten. 

  

Så lurer jeg på hvorfor vi som er engasjert i dette ikke ble invitert med på synfaringen og 

fikk komme med våre meninger? 

Er jo vi som ser dette hver dag og ønsker en trivelig og ren vik. 

  

Og hvordan kan dere konkludere med at det ikke kommer fra bakeriet, har selv mail fra 

bakeriet der de sier de har problemer med fettutskiller som ikke virker som den skal, og 

at de derfor har noe utslipp iblandt. 

Hvis det nå viser seg at det ikke er fra bakeriet, hva planer har kommunen for å stanse 

dette? 

  

Regner med at dere har sett alle bildene som er sendt som vedlegg til div mailer? 

  

Mvh 

Terje Bruvik 

  

  

Den 09.11.2016 09:50, skrev Arne Helgesen: 

Sjå vedlegg 
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